

Title (en)
Label selector for franking machines.

Title (de)
Etikettenwähler für Frankiermaschinen.

Title (fr)
Sélecteur d'étiquettes pour machines à affranchir.

Publication
EP 0199333 A1 19861029 (FR)

Application
EP 86105516 A 19860422

Priority
FR 8506265 A 19850424

Abstract (en)
[origin: US4652330A] A franking machine has a control lever (7) which is operable between a first position and a second position to cause a slogan to be printed or not to be printed respectively. When said franking machine is being fed with labels, the label selector selects a short label or a long label depending on whether the label is to receive a slogan. The label selector comprises an emitter (E) and a receiver (R) which are mounted in an opto-electronic detector head (41) at a distance from said lever (7) and which are coupled to each other by means of a mirror (42) mounted on the lever (7), but only when the lever is in one of its two specified positions.

Abstract (fr)
Le sélecteur d'étiquettes comporte, pour l'alimentation sélective d'étiquette courte ou longue d'une machine d'affranchissement équipée d'un levier de commande (7) actionnable dans une première et deuxième position de commande d'impression et de non impression d'une flamme publicitaire, respectivement, un émetteur (E) et un récepteur (R) qui sont montés en une tête de détection opto-électronique (41) distante du levier (7) et qui sont couplés l'un à l'autre par un miroir (42) porté par le levier (7) pour une seule de ses deux positions.

IPC 1-7
G07B 17/00

IPC 8 full level
G07B 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
G07B 17/00193 (2013.01 - EP US); **G07B 17/00508** (2013.01 - EP US); **G07B 2017/0025** (2013.01 - EP US); **G07B 2017/0062** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] CH 476354 A 19690731 - RONEO LTD [GB]
• [A] US 2001287 A 19350514 - RYAN COMMODORE D
• [A] US 4007359 A 19770208 - FORD FREDERICK L

Cited by
EP0376575A3; US5122967A

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
EP 0199333 A1 19861029; EP 0199333 B1 19910320; DE 3678192 D1 19910425; FR 2581221 A1 19861031; FR 2581221 B1 19870529; US 4652330 A 19870324

DOCDB simple family (application)
EP 86105516 A 19860422; DE 3678192 T 19860422; FR 8506265 A 19850424; US 85525986 A 19860424